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Van:

Verzonden: maandag 23 januari 2023 16:11

Aan:

Onderwerp: RE: bomen langs Schermerweg

Hoi  

 

De laatste die we daar gekapt hebben is in 2019 geweest. (denk ik) 

We hebben daar gekapt in delen, zodra er eentje slecht werd hebben wij deze gekapt. 

 

Hoeveel er weg gegaan zijn weet ik niet, dan moet ik het systeem in duiken. 

Verwacht jij wateroverlast doordat de bomen die er nu niet meer zijn geen verdamping meer hebben? 

 

 

Van:

Verzonden: maandag 23 januari 2023 14:08 

Aan: 

Onderwerp: bomen langs Schermerweg 

 

Hoi

 

Weet jij – bij benadering – wanneer de bomen langs de Schermerweg zijn gekapt? 

Alvast dank voor je reac2e. 

 

Groet, 
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Met vriendelijke groet, 

 

Beheerder Riolering 

Stadswerk072 

 


